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Protokół Nr 23/17
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku, które odbyło się w dniu 
16 lutego 2017 r.
1. Sprawy regulaminowe

– stwierdzenie quorum
Przewodniczący Komisji Jan Lange przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji.
Stwierdził, że w sali obrad jest quorum wymagane przy zgłaszaniu wniosków i wyrażaniu opinii.
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)

- przyjęcie porządku obrad
Przewodniczący Komisji  Jan Lange stwierdził,  że radni otrzymali  zawiadomienie o posiedzeniu
Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. (Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego
protokołu.)
Zapytał, czy są do niego uwagi lub wnioski.
Wobec braku uwag poddał pod głosowanie poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja na temat funkcjonowania cmentarzy komunalnych w Słupsku.
3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.

- przyjęcie protokołu
Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że protokół z ostatniego posiedzenia Komisji
został wyłożony do wglądu a jego przyjęcie nastąpi na końcu posiedzenia.

Ad.pkt. 2 Informacja na temat funkcjonowania cmentarzy komunalnych w Słupsku.
(Pisemna informacja stanowi zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)
Głowna Księgowa  ZIM Barbara Styrko przedstawiła złożony na piśmie materiał.
Radny  Andrzej  Obecny poprosił  o  informację  (procentową  i  kwotową)  dotyczącą  zakresów
obowiązków pracowników i czasu ich pracy jaki poświęcają na usługi stricte cmentarne. Ponadto
zwrócił  się  o  podanie  różnicy między dochodami,  które  odprowadza ZIM  do  budżetu  Miasta
a wydatkami, na które otrzymuje środki z tego budżetu. Zapytał też, czy Biblioteka otrzymuje 7%
dochodów z usług cmentarnych (około 200 tys.) na Izbę Pamięci Słupszczan oraz jakie działania
odnotowała ta Izba przez ostatnie 3 lata.
Ponadto zwrócił się o odpowiedź na następujące pytania:

– czy ZIM ma plan zagospodarowania przestrzennego i czy są w tym planie ujęte parkingi,
– czy  znana  jest  im  ewidencja  100  obiektów  na  cmentarzu,  które  wymagają  szczególnej

pieczy,
– gdzie znajduje się replika krzyża Johannesa Wernera,
– gdzie jest księga pamiątkowa Izby Pamięci i z jaką datą jest ostatni w niej wpis.

Radny  Tadeusz  Bobrowski przypomniał,  że  Komisja  Edukacji  złożyła  wniosek  o  wydzielenie
Cmentarzy z ZIM.
Z-ca Prezydenta Marek Biernacki wyjaśnił,  że nie przekazują 200 tys.  rocznie na Izbę Pamięci
Słupszczan. Natomiast wniosek Komisji jest analizowany i w marcu przedstawią odpowiedź.
Radny  Jan  Lange zwrócił  uwagę,  że  w  złożonej  informacji  nie  ma  nic  na  temat  budowy
kolumbarium.                      
Ponadto  za  chybiony  uważał  pomysł  wybudowania  stacjonarnych  toalet,  gdyż  w  dzisiejszych
czasach o wiele tańsze i praktyczniejsze są toalety mobilne, które mogą być stawiane w różnych
częściach cmentarzach.
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Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała negatywnie ww. materiał i poprosiła o jego
uzupełnienie  i  omówienie  w  innym  terminie  (marcu  -  kwietniu)  w  obecności  Dyrektora  ZIM
Jarosława Boreckiego i Kierownika Cmentarza.  

Ad.pkt.3 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. (Druk Nr 36/10)
Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Prezydenta Krystyna Danilecka – Wojewódzka.
Głos w dyskusji zabierali radni: Jarosław Teodorowicz i Jan Lange.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania  większością  głosów  (5  głosów  za,  bez  głosów  przeciw,  1  wstrzymujący  się)
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wezwania  do  usunięcia
naruszenia  prawa  w  uchwale  Nr  XXXII/383/16  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  30
listopada 2016r.  w sprawie zasad sprzedaży lokali  mieszkalnych stanowiących własność
Miasta Słupsk, zmienionej uchwałą Nr XXXII/397/16 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 14
grudnia 2016r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/383/16 Rady Miejskiej w Słupsku z
dnia  30  listopada  2016r.  w  sprawie  zasad  sprzedaży  lokali  mieszkalnych  stanowiących
własność Miasta Słupsk. (Druk Nr 36/12)

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Prezydenta Krystyna Danilecka – Wojewódzka.
Głos w dyskusji zabierali radni: Paweł Szewczyk, Andrzej Obecny, Tadeusz Bobrowski.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2017 
rok. (Druk Nr 36/6)

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.
Głos w dyskusji zabierali radni Tadeusz Bobrowski i Jan Lange.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2017 
rok. (Druk Nr 36/7)

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.
Głos w dyskusji zabierali radni: Jan Lange, Andrzej Obecny i Jarosław Teodorowicz.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów (4 głosy za, bez głosów przeciw, 1 wstrzymujący się) zaopiniowała
pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2017 
rok. (Druk Nr 36/8)

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.
Głos w dyskusji zabierał radny Jarosław Teodorowicz.
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Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Skarbnik Miasta Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2017-2034. (Druk Nr 36/14).
Głos  w  dyskusji  zabrali  radni:  Tadeusz  Bobrowski,  Jan  Lange,  Andrzej  Obecny,  Jarosław
Teodorowicz.
Dodatkowych wyjaśnień udzielił Z-ca PM Marek Biernacki.
Komisja nie zaopiniowała projektu, gdyż nie był on do niej zadekretowany przez Przewodniczącą 
Rady.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gdańsku. (Druk Nr 36/3) 
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania jednogłośnie (4 głosy za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie wystąpienia Miasta Słupska ze 
Stowarzyszenia Gmin Rzeczypospolitej Polskiej "Euroregion Bałtyk". (Druk Nr 36/15)

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów (3 głosy za, bez głosów przeciw, 1 wstrzymujący się) zaopiniowała
pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany 
fragmentu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Jaracza" w Słupsku. 
(Druk Nr 36/4)

Głos  w  dyskusji  zabrali  radni:  Jan  Lange,  Andrzej  Obecny,  Jarosław  Teodorowicz,  Paweł
Szewczyk.
Przewodniczący Komisji Jan Lange zgłosił wniosek, by Prezydent wycofał projekt uchwały.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania  większością  głosów  (4  głosy  za,  1  głos  przeciw,  bez  głosów wstrzymujących  się)
zgłosiła wniosek do Prezydenta Miasta o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad najbliższej
sesji.

Ad.pkt. 4 Sprawy bieżące.

– opinia  Komisji  dot.  sprawy  zwrotu  zwaloryzowanej  bonifikaty  z  powodu  sprzedaży
wykupionego  mieszkania  przed  upływem  5  lat  i  nieprzeznaczenie  środków
ze sprzedaży na cele mieszkaniowe.

(Całość sprawy znajduje się w teczce ORM.0004.6.2017)
z-ca Prezydenta Krystyna Danilecka – Wojewódzka  przedstawiła sprawę.
Głos  w  dyskusji  zabrali  radni:  Jan  Lange,  Andrzej  Obecny,  Jarosław  Teodorowicz,  Tadeusz
Bobrowski, Paweł Szewczyk. 
Radny Andrzej Obecny zaproponował powołanie zespołu, który składałby się z radnych z różnych
Komisji i  zapoznałby się z całą zgromadzoną w sprawie dokumentacją. 

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (4 głosy za, 1 przeciw, bez głosów wstrzymujących się) zgłosiła
wniosek  do  Przewodniczącej  Rady  o  powołanie  Zespołu,  który  przeanalizowałby  dokumenty
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zgromadzone w sprawie.

Następnie Komisja przyjęła do wiadomości odpowiedź na wniosek Komisji dot. przekazania jej
sprawozdania   z   audytu  przeprowadzonego  przez  Zespół  Audytu  Wewnętrznego  i  Kontroli
w temacie Realizacja przez PGM Sp. z o.o umowy o zarządzanie nr 1 z dnia 24.09.2001 r. z późn.
zm. w zakresie efektywności egzekwowania należności oraz zasadności udzielanych ulg z tytułu
zaległości  należności”  oraz  przeprowadzonej  przez  Radę  Nadzorczą  PGM  Sp.  z  o.o.  Kontroli
w temacie „Audyt w zakresie prawidłowości zapisów księgowych i sprawozdań finansowych”.      
(Całość sprawy znajduje się w teczce ORM.0004.2.2017)

Przewodniczący Komisji Jan Lange wobec wyczerpania porządku obrad  zapytał, czy radni mają
uwagi do wyłożonego na początku posiedzenia protokołu Nr 22/17  z 19 stycznia 2017 r.
Nikt nie zgłosił uwag.

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. protokół.
Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania

jednogłośnie (5 głosów za) przyjęła protokół  Nr 22/17  z 19 stycznia 2017 r.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji
Renata Szczęsna

          Jan Lange


